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STK TEMSİLCİLERİ İLE BERABER HAKKARİ VALİMİZİ 
ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, STK Temsilcileri beraber Valimiz Sn İdris Akbıyık'ı ziyaret ederek, 

#RedBull'un Hakkari ile ilgili yaptığı talihsiz açıklama hakkında görüştük.

Ziyarette, tüm STK'lar olarak #RedBull tarafından yapılan üzgünüz açıklamasının yeterli olmadığı, Hakkari kamuoyundan özür 

dilenmesi gerektiği dile getirildi..



ULUSAL EĞİTİME KATKI PROTOKOL TÖRENİNE 

KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birliğimiz, TOBB ile Milli Eğitim Bakanlığı arasında imzalanan ''Ulusal 

Eğitime Katkı Protokol'' törenine katıldı. İmzalanan protokol kapsamında Birliğimiz TOBB 154 İlçeye 154 yeni okul için 

harekete geçti. 

Törene, Milli Eğitim Bakanı Sn. Prof. Dr. Mahmut Özer, Birlik Başkanımız Sn. Rıfat Hisarcıklıoğlu ve toplam 365 Oda -

Borsa Başkanı katıldı.

Yüksekova'mızın da içinde yer aldığı okul projesinin şimdiden hayırlı olmasını temenni ederek, Emeği geçen Birlik 

Başkanımız Sn. Rıfat Hisarcıklıoğlu'na teşekkür ederiz.



ELEKTRİK ZAMMI YEREL İŞLETMELERİMİZİ 

ZORLAMAKTADIR
Yüksekova'da faaliyet gösteren tüm işlemlerde yeni gelen elektrik faturaları üzerine bir değerlendirmede bulunan 

Yüksekova Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdurrahman Pınar; “İmalatçıdan hizmet sektörüne, 

marketten zücaciyeye varana kadar tüm sektörlerden zamlı elektrik faturalarının kabul edilemez boyuta geldiğini belirterek, 

Normal seviyenin üstünde gelen enerji maliyetlerindeki artış, bölgemizi maliyet açısından zorlamaktadır. Dolayısıyla daha 

önceleri işletme maliyetlerinde en düşük kalem olarak kabul edilen elektrik faturalarının bugün itibarıyla en yüksek maliyet 

kalemine dönüşmesinin sürdürülebilir bir ticari süreci ortaya çıkartmadığı görülmektedir. Son gelen zamlar ile elektrik 

faturalarının yüksekliği, işyeri aylık kiralarının üzerine çıkmıştır. İşçi giderleri maliyetlerine ek olarak ortaya çıkan enerji

maliyetinin işletmelerimizin geleceği açısından mutlak kabul edilebilir seviyelere çekilmesi gerekmektedir. Aksi durumda işçi

maliyetleri ve ardından gelen elektrik maliyetleri bugün itibarıyla Yüksekova'da işsizliği ve işletme iflaslarını da beraberinde

getireceği bilinmelidir. Bu kapsamda devletimizin gerekli tedbirleri alarak enerji maliyetleri karşısında piyasa aktörlerine 

yönelik karar alacağına olan inancımızı vurgulamak isteriz.” dedi.



İSTİŞARE TOPLANTISINA KATILARAK 

FİRMALARIMIZIN SIKINTILARINI DİLE GETİRDİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar, Merkez Bankası Başkanı Sn. Şahap 

Kavcıoğlu, Birlik Başkanımız M.Rifat

Hisarcıklıoğlu ile Oda-Borsa Başkanlarının 

katılımıyla düzenlenen istişare toplantısına 

katıldı. Firmalarımızın yaşadıkları sıkıntıları 

dile getirerek önerilerimizi iletti.



İŞ YERİ AÇILIŞINA KATILDIK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yüksekova'da faaliyete başlayan Loca Life Bistro Cafe iş yerinin 

açılışına, Kaymakamımız Sn.@cimsitomer ve ilçe protokolü ile beraber katıldı. İş yerinin hayırlı olmasını temenni eder 

bol kazançlar dileriz.



VERGİ DAİRESİ MÜDÜRÜ VE YARDIMCILARI ODAMIZI 

ZİYARET ETTİLER
Yüksekova Vergi Dairesi Müdürü Sn. Turan Çiftçi, Müdür Yardımcısı Ferhat Kan ve Vahyettin Keği odamızı ziyaret 

ettiler. Heyeti, Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar yeni hizmet binamızda ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



KAYMAKAMIMIZ YENİ HİZMET BİNAMIZDA ODAMIZI 

ZİYARET ETTİ
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yüksekova'da faaliyete başlayan Loca Life Bistro Cafe iş yerinin 

açılışına, Kaymakamımız Sn.@cimsitomer ve ilçe protokolü ile beraber katıldı. İş yerinin hayırlı olmasını temenni eder 

bol kazançlar dileriz.



ESENDERE BELEDİYE BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET 

ETTİ
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yüksekova'da 

faaliyete başlayan Loca Life Bistro Cafe iş yerinin açılışına, 

Kaymakamımız Sn.@cimsitomer ve ilçe protokolü ile beraber 

katıldı. İş yerinin hayırlı olmasını temenni eder bol kazançlar 

dileriz.



MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRÜ VE YARDIMCISI ODAMIZI 

ZİYARET ETTİLER
Yüksekova Milli Eğitim Müdürü Yusuf Atael ve Müdür Yardımcısı Cumali Kaya yeni hizmet binamızda odamızı 

ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



ZAGROS İŞ MERKEZİ ESNAFLARI ODAMIZI ZİYARET 

ETTİLER
Zagros İş Merkezi Esnafları yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı Zagros İş Merkezi Esnafına teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA KIZILAY ŞUBESİ OLAĞAN GENEL 

KURULUNA KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yüksekova Kızılay şubesi olağan genel kuruluna katıldı. Genel 

kurulda yeniden başkanlığa seçilen Yılmaz Köksal ve yönetimini tebrik eder, başarıların devamını dileriz.



ÜYELERİMİZDEN YENİ HİZMET BİNAMIZDA ODAMIZA 

ZİYARET
Üyelerimiz, yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret ettiler. Üyelerimizi Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin Metin ve Meclis Başkan Yardımcımız Şakir Tekçi ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



HALK EĞİTİM MERKEZİ MÜDÜRÜ ODAMIZI ZİYARET 

ETTİ
Yüksekova Halk Eğitim Merkezi Müdürü Kenan Canan ve Müdür Yardımcısı Ergül Özmen, yeni hizmet binamızda 

odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA GENÇLİK SPOR MÜDÜRÜ ODAMIZI 

ZİYARET ETTİ
Yüksekova Gençlik ve Spor Müdürü ve Yüksekova Şehit Aileleri ve Gaziler DAYANIŞMA Derneği Başkanı Sami 

Keskin, heyeti ile beraber yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



HAKKARİ MUSİAD BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Hakkari Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD) Başkanı Adnan Öveç, heyeti ile beraber yeni hizmet 

binamızda odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz



HAKKARİ ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ ODAMIZI ZİYARET 

ETTİ

Hakkari Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ömer Pakiş yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret etti. Kendisini Yönetim 

Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Meclis Başkanımız İzzettin Metin ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



ŞEMDİNLİ BELEDİYE BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Şemdinli Belediye Başkanı Sn. Tahir Saklı yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



BELEDİYE BAŞKAN YARDIMCISINA HAYIRLI OLSUN 

ZİYARETİNDE BULUNDUK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Meclis Başkanımız İzzettin Metin beraberlerinde ki heyet ile 

beraber Yüksekova Belediye Başkan Yardımcısı görevine atanan Fevzi Yıldırım'a hayırlı olsun ziyaretinde 

bulundular. Yeni görevinde kendisine başarılar dileriz.



YÜKSEKOVA KAYMAKAMLIĞI MÜDÜRLERİNDEN 

ODAMIZA ZİYARET

Yüksekova Kaymakamlığı Yazı İşleri Müdürü Mehmet Akif Arslan, Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı Müdürü 

Emir Özdil, Gençlik Merkezi Müdürü İlhan Yılmaz ve Sosyal Hizmet Merkezi Müdürü İsmail Aslan yeni hizmet 

binamızda odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA TARIM VE ORMAN MÜDÜRÜ ODAMIZI 

ZİYARET ETTİ

Yüksekova Tarım ve Orman Müdürü Mehmet Emin Yiğit, yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret etti. Kendilerini 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YENİ HİZMET BİNAMIZA ZİYARETLER DEVAM EDİYOR

Yeni Hizmet binamızda Odamıza ziyaretler devam ediyor. Ziyarete gelen Eski Tapu Müdürü Naif Arslan ve 

Üyelerimizi, Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin Metin ve Meclis Başkan 

Yardımcımız Şakir Tekçi ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



TÜRK TELEKOM İL MÜDÜRÜ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Hakkari Türk Telekom İl Müdürü Adem Çatal, heyeti ile beraber yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret etti. 

Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin Metin ve Meclis Başkan 

Yardımcımız Şakir Tekçi ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz



YÜKSEKOVA SGK YETKİLİLERİ ODAMIZI ZİYARET 

ETTİ

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) Yüksekova Merkez Müdür Vekili Ferit Çayır, Bağkur Şefi Çetin Özdemir ve Çelebi 

A.Ş Yüksekova İşletme Müdürü İsa Sayır, yeni hizmet binamızda odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



ÖZEL EĞİTİM KURUMLARI TEMSİLCİLERİ ODAMIZI 

ZİYARET ETTİLER

Özel Eğitim Kurumları Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi ve Hakkari Temsilcisi Necati İrinç ile  Özel Eğitim 

Kurumları temsilcileri odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.


